

Backgrounder

Canadian Parks Council

Canada's national, provincial and territorial park organizations have been working together since 1962 to promote excellence in park planning and management, advance park and protected areas interests and facilitate cooperation between member agencies on matters of shared interest and responsibility. Parks Ministers meet, periodically, to review progress and provide overall direction to the Council.

Document d'information

Conseil canadien des parcs

Les organisations nationales, provinciales et territoriales responsables des parcs du Canada travaillent ensemble depuis 1962 à promouvoir l'excellence en matière de planification et de gestion des parcs, à défendre les intérêts des parcs et des zones protégées, et à faciliter la coopération entre les organismes membres dans les dossiers d'intérêt et de responsabilité commune. Les ministres des Parcs se réunissent régulièrement pour faire le point et fixer les orientations générales du conseil.